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Inleiding 

De commissie van Zijl wil hierbij commissie en raad informeren over de onderwerpen die het 

afgelopen halfjaar besproken zijn. Tevens wil de commissie in gesprek over het vervolg. In deze 

memo is een voorstel opgenomen.  

 

Stand van zaken 

De commissie van Zijl is na de heidag van 30 augustus, tweemaal bijeengeweest. De volgende 

onderwerpen zijn besproken: 

- Nabespreking heidag 

- Welke onderwerpen uit commissie van Zijl I zijn al doorgevoerd, wat werkt goed en wat   

behoeft aandacht of wat zou aangepast moeten worden.  Welke onderwerpen uit  

commissie van Zijl II worden nu opgepakt en ter besluitvorming aan de raad voorgelegd? 

- Er moet meer duidelijkheid komen over de instrumenten Actualiteitendebat en  

interpellatiedebat.  

- Uitgebreid is ook gesproken over de thema avonden. Verlopen de thema avonden naar  

wens? Is duidelijk wie de regie heeft over een thema bijeenkomst? Wanneer wordt een  

onderwerp besproken op een thema avond en wanneer op een commissie avond? 

- Kunnen de doelen uit de notitie “Tot de kern komen” binnen het huidig vergadersysteem 

met raadscommissies en raadsvergaderingen bereikt worden of is het beter om tot een BOB 

vergadermodel over te gaan. Dat is een vergadermodel waarin Besluitvorming, 

Oordeelsvorming, Beeldvorming duidelijker van elkaar gescheiden zijn.  

- Inbreng van inwoners komt nog niet goed tot zijn recht. 

 

 



Conclusies van bovenstaande besprekingen 

- De commissie van Zijl heeft geconstateerd dat om het doel ‘effectiever en efficiënter 

vergaderen’ te bereiken nog een aantal stappen gezet moeten worden.  

- In commissie van Zijl II zou de aandacht vooral gericht moeten worden op de contacten met 

de samenleving, de volksvertegenwoordigende rol, het “Tot de 11 kernen komen”.   

- Het ligt niet voor de hand om tot een nieuw vergadermodel te komen vlak voordat de 

nieuwe griffier aan het werk gaat. Indien gekozen zou worden voor aanpassing van het 

vergadermodel, kan dat ook het beste m.i.v. september of januari plaatsvinden.  

- De commissie stelt voor om bij wijze van proef binnen het huidig model van een aantal 

andere overlegvormen gebruikt te maken. Op dit moment gebeurt dat soms al met 

woordvoerdersoverleggen en hoorzittingen. De agendacommissie zou ook een aantal Ronde 

Tafel Gesprekken kunnen agenderen.  

 

Status Commissie van Zijl 

De heer Struijs heeft gevraagd of de commissie van Zijl door de raad is ingesteld. 

Het initiatief is ontstaan op de Heidag oktober 2016, waar het onderwerp was "In verbinding en door 

samenwerking naar een vitale(re) lokale democratie!".  Niet alle partijen/raads- en commissieleden 

waren op de heidag aanwezig. Elisabeth van Zijl riep op om vast te houden wat gezegd was en mee 

aan de slag gegaan. Dat kon op breed draagvlak rekenen. Vervolgens is er een ‘tijdelijke werkgroep’ 

samengesteld met een brede afspiegeling (raad oppositie-coalitie, commissievoorzitter, college, 

burgemeester, secretaris, griffie). Deze werkgroep werd een commissie, maar is niet meer formeel 

door de raad benoemd. De commissie heeft wel voorstellen gedaan naar Presidium en raad.  

De commissie van Zijl stelt voor, nu de commissie een steeds belangrijkere adviserende rol lijkt te 

krijgen, deze commissie door de raad te laten instellen. De raad zou doel, opdracht en de 

samenstelling van de commissie moeten vaststellen. Besluitvorming zou in de raad van februari 

kunnen plaatsvinden. De commissie van Zijl kan daarover een voorstel aan de raad aanbieden. 

 

VOORSTEL ter bespreking in commissie SBBV van januari. 

1. De agendacommissie agendeert als wijze van proef binnen het huidig model een aantal 

Ronde Tafel Gesprekken, woordvoerdersoverleggen en hoorzittingen. 

2. In februari legt de commissie van Zijl een voorstel aan de raad voor om de commissie 

officieel in te stellen.  

3. De Commissie van Zijl doet in samenwerking met de nieuwe griffier een voorstel voor 

vernieuwing van het vergadermodel aan de raad. Vaststelling tweede/derde kwartaal 2019.  


